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          12/02/2019 
     

  19-2מן המניין  שלא ישיבת מועצה הנדון :

 
במשרדי המועצה  18:32 ה' אדר א' תשע"ט בשעה  10.2.19  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 .המקומית

 :נוכחים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חברת מועצה –איה לוי 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום:

 –חוק עזר למטולה )שמירה על איכות הסביבה, מניעת מפגעים ושמירת הסדר הציבורי(, התשע"ח  .1

2017. 

 נדון והוחלט:

  – 1לסעיף 

לוקח המון זמן לאשר חוקי עזר, זה פינג פונג של שנה ואחרי , ועכשיו שוב 2017הצבענו בשנת  דוד:

זוהי בשורה , אחרי שנכנס לרשומות נוכל להשתמש בו. שמאשרים סופית מאשרים שוב במליאה

 אדירה למען שמירת מטולה נקיה ואיכותית יותר.

יש לכם במייל זה קצת  2017-: עבר גם מליאה וגם איכות הסביבה שהתחילה את כתיבתו ברוית

ארוך, החוק עוסק בכמעט כל הנושאים של איכות הסביבה, כלבים, הדברת מזיקים, פינוי פסולת 

מיחזור, שמירה, חובה על הפרדת פסולת, שמירה על הניקיון, פינוי חפצים ישנים, סדר וניקיון בגנים, ו

החזקת בעלי חיים וכו'. מקומות עינוג, עישון אסור, גם בנושא צואת כלבים זה מופיע בפירוש בפרק 

ה גם הרבה ב', ניקיון מדרכות מדבר לעסקים לחזות המושבה, התקנת מזגנים, מניעת רעש. מה שעל

בועדת איכות הסביבה היו גם השעות שהוגדרו לבריכה ציבורית, כביש ציבורי, עקירת עצים, רוכלות 

 רשיון וכו'. הגשת דוח איכות הסביבה כרגע למפעלים.

הוצאנו חוקים שמגבילים לחוקים ארציים, הקלנו קצת, אבל מכיל את כל מה שעלה בועדת איכות 

 הסביבה.

 רשומות במשרד הפנים. –נושאים  3: יש דוד

 משתתפים:  

 גזבר המועצה -מאיר אוחנה

 מנהלת לשכה –יערה אסור 

 יועמ"ש המועצה –אפי קייזל 
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 18:38יצאה  איה:

 

 .למועצה לאשר צו קנסותות קנספקח שיכתוב דוחות, תובע עירוני וטבלת 

 18:39חזרה  איה:

 בהנחה ויש תובע עירוני ניתן להגיע למשפט? :ליאור

לתת זה רק במידה ויצפצפו על החוק, אנחנו נמנע : כן, זה קודם כל קנס, אבל המטרה היא לא דוד

 יתן לתת דוחות לתושבים.ככל הנ

 : יש מדרג בקנסות, צו קנסות, אין לנו בית משפט שאימץ אותנו.אפי

 : בגליל העליון בית משפט בק"ש דן בדברים האלה.ליאור

משפטיים,  : אנחנו צריכים להחליט היכן, משרד המשפטים מחליט. המדינה מוכרת שירותיםאפי

 הרשות תשלם בשביל הזכות להישפט שם, הכנסות.

 : זה לא אמור להיכנס פה?ליאור

 : לא זה בנפרדאפי

 ים ממוצע אזורי לפי הכנסת בראשויות שכנות.: בדר"כ עושדוד

 : כדי להתקדם עם זה במקביל.ליאור

 : יש לרוב החוקים, קנסות ואנחנו מתקדמים.דוד

 יכולים לקבוע תקופות הטמעה של חצי שנה. התראות, ליידע את התושב בחומרת הקנס. אפי:

 ארוך כדי להיכנס לזה מהר. : בגלל שהתהליךליאור

 : יש איזה פיקוח אזורי גליל עליון ויסוד המעלה. אולי יש יתרון.איריס

 : אנחנו רחוקים ועד שיגיע פקח זה לא יעיל לדעתי שיהיה פקח שלנו זה יהיה יעיל יותר.אבי

 זה לא היה רלוונטי בעבר. רוית:

: לא סותר לחוק העזר, המטרה היא לקבוע נורמות התנהגות שונות, פקח צריך לעבור אפי

 השתלמויות וכו'.

 החלטה:

  מאושר פ"א

 18:45: בשעה הישיבה הסתיימה

 מנהלת לשכה – רשמה: יערה אסור

 בכבוד רב,

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                        מנכ"ל  המועצה      


